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Presenter
Presentation Notes
The ideal solution is to create a uniform repository of patent documents for the world patent fund. The presence of such a repository, containing information on patents in a single structure, and organizing access to it, would seriously reduce the cost of processing patent documents in the offices of the International Searching Authorities. And also to simplify the connection to the search engines of arrays of patent data of countries not included in the minimum PCT documentation.
Possible obstacles: 
The international exchange of patent information is based on a bilateral basis, through agreements between offices.
Some offices have commercial interests in distribution of national arrays, which can be affected by the occurrence of such a repository.
Идеальное решение - создание централизованного хранилища патентной документации мирового патентного фонда. Наличие такого хранилища, содержащего информацию о патентах в единой структуре, и организация доступа к нему позволило бы серьёзно сократить затраты на обработку патентных документов в ведомствах-Международных поисковых органах. А также упростить подключение к поисковым системам массивов патентных данных стран не входящих в минимум документации PCT.
Возможные препятствия. Международный обмен патентной информацией строится на двусторонней основе через соглашения между ведомствами. Некоторые ведомства имеют коммерческие интересы по распространению национальных массивов, которые могут быть затронуты при появлении такого хранилища.
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2. Publishing of XML documents is often
connected with a problem of interpretation
of the received data. This issue is closely
related to the visualization tools used (in
particular, XSLT for XML documents). Office
that carry out international data exchange
have to clarify specifics of the interpretation
of the provided information with each
participant of international exchange by

bilateral discussions. e
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Presenter
Presentation Notes
At this time an approach using standardized patent information exchange formats is being used. 
However, features in the laws of various countries lead to the expansion of standard structures and the emergence of so-called national extensions (schemes or dtd), which require additional analysis for their processing. At the Moscow meeting of XML4IP, we presented the results of our mini-survey. At the level of simple elements, we (Rospatent) added 1 or 2% of the total number of elements in the scheme of ST.96, but this led to a change in 90% of the complex components.
В настоящее время используется подход с использованием стандартизации форматов обмена патентной информацией. Однако особенности в законодательствах различных стран приводят к расширению стандартных структур и появлению так называемых национальных расширений (схем или dtd), которые требуют дополнительного анализа для их обработки. На московской встрече XML4IP мы приводили результаты нашего миниобследования. На уровне простых элементов нами (Роспатентом) было добавлено 1 или 2% элементов от общего количества в схеме СТ.96, но это привело к изменению 90% сложных компонентов.


© At present there is a number of WIPO

®

ST.6, ST.8, ST.10,
ST.11, ST.15,
ST.17, ST.18,

ST.63 and ST.81

standards on publishing information about IP
objects and legal status events that were
created a long time ago and oriented on using
paper documents

At the same time, none of the existing WIPO
XML standards (including ST.96) contains
recommendations for XML data visualization.
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Presentation Notes
The evolution of standard solution - creating a unified repository of schemes (data structures). The exchange of data arrays is still bilateral. The data structure should strictly follow the structure provided in the repository. 
This will simplify data validation, just referring to the used version of the schema in the xml document. Of course, it is necessary to establish rules for adding schemas to the repository, rules for schemas name and adding versions.
Альтернативный прагматичный вариант. Создание единого хранилища схем (структур данных), а обмен массивами данных в прежнем двустороннем формате. При этом структура данных, должна строго соответствовать структуре, представленной в хранилище. Это упростит валидацию данных, достаточно ссылки в xml документе на используемую версию схемы. Конечно же необходимо установить правила по добавлению схем в хранилище, именования схем и версий.


< Proposals

The Russian Federation submits the following proposals for the CWS
consideration and approval:

(a) To create a new task to review existing WIPO standards for the
publication of information about IP rights and legal status events.

(b) To extend WIPO Standard ST.96 by adding model XSLT for the tasks
mentioned in the standards scope: filing, processing, publication, etc.
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Presentation Notes
The exchange of patent information takes place between many IPOs on a bilateral basis. At the same time, a change in the structure of patent data of one of the IPO leads to the need to analyze the changes and modify the load programs in each IPO consumer. This requires additional costs and time.
I will give an example. Several years ago, changed the structure of the array, we get from Australia, and only this year have been allocated the necessary resources for analyzing the changes and improvements to the software download data file in the new format. And changes in the structure of arrays in one or several IPN suppliers occur almost every year. This year, by the way, the structure of the patent data supplied by Rospatent has changed (we switched to using ST.96 in international exchange). That is, this is a typical model of the interaction of many with many with problems typical for this model.
Обмен патентной информацией происходит между множеством ведомств на двусторонней основе. При этом изменение в структуре патентных данных одного из ВПС приводит к необходимости анализировать изменения и дорабатывать программы загрузки в каждом ВПС потребителе. Это требует дополнительных затрат и некоторого времени. Приведу пример. Несколько лет назад изменилась структура массива, получаемого нами из Австралии, и только в этом году были выделены необходимые ресурсы для анализа изменений и доработки программного обеспечения для загрузки массива данных в новом формате. А изменения в структуре массивов в одном или нескольких ВПС поставщиков происходят почти каждый год. В этом году, кстати, изменилась структура патентных данных, поставляемых Роспатентом (мы перешли на использование СТ.96 в международном обмене). То есть это типичная модель взаимодействия многих со многими с типичными для этой модели проблемами.
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